
Protokoll från styrelsemöte med Rö Folkets Hus och Byalagsförening, 
styrelsemöte 8 maj 2018
Närvarande: Johannes Menzel, Mona Nixon, Ove Norman, Roger Mähl, Monika Flodin, 
Mirjam Åkerblom och Monica Viklund. 

1. Mötets öppnande: Mona hälsade välkommen 

2. Val av justeringsman: Mona 

3. Föregående protokoll: Loomis ansöks efter att vi ändrat adress från 

privatperson till Rö FH, ansvar Monika F. Ny brevlåda sätts upp.

4. Ekonomi: 

 Redovisning:  saldo per 30 april, banktillgångar 118.990.

 Vi har fått bidrag på 5000kr från Lions till inköp av hjärtstartare.

 Fastighetens ägandeskap på 1 kr skrivs in i balansrapporten, ansvar

Monika F.

5. Aktiviteter:

 Vinprovning, Mona fortsätter kontakta Anders

 Punkter från medlemsmötet som avklarats: 

1. Påverkan av fibernät till byarna. 

2. Snygga till runt infoskyltar o busskur. 

3. Avslag på resebidrag till styrelsemedlemmar. 

4. Arbete på Vålön söndag 3 juni.

6. Tillsyn och skötsel: datum vårstädning flyttat till 12 maj, Skylift hyrs för 

åtgärder utomhus; fönster, vindskivor och hängränna. Behov av åtgärder 

inomhus; måla kök, stora salen och kapprummet. Ordna hylla/skåp för 

pokalerna. Måla om två små bord (Johannes). Måla verandan (Ove).

7. Uthyrning: 30 juni bokat

8. Medlemmar, medlemslista. Roger gör en lista på medlemmar som bjuds 

in till medlemsfest till hösten. Utskickslista finns men behöver justeras 

återkommande.



9.  Övriga frågor:

 Jippietidningen. Monica V kontaktar dem för att få mailkontakt. 

Johannes kollar kostnad för annonsering.

 Föreningsnytt i TÅ, Mona kontaktar dem

 Mona har kontakt med Henrik Olsson, utvecklingsenheten 

angående Bajamaja o bastustuga till Vålön

 Tackkort inkommit för vårt deltagande på Ulla-Britts begravning.

 På midsommar ryms inte fler än tombolan och korvförsäljning i 

förrådet.

 Modern omsorg har avbokat 26-27/5 och 2-3/6 pga för få 

anmälningar.

10. Mona avslutar mötet

Nästa möte 5/6 kl. 18.00

Vid protokollet Justeras

Monica Viklund Mona Nixon


